

Referat fra møde den 8. september 2020

Tilstede var Jan, Claus, Kirsten, Bjørn, Peter Merete, Poul, Preben og Bettina.

Afbud fra Jens.

1. Økonomi og medlemstal.

Fornuftig økonomi 262.000 dkr i banken. Med de forventet udgifter stadigvæk et rigtigt godt budget og overskud.

191 medlemmer dd. 187 medlemmer samme tid sidste år. Vi frygter muligvis et lavere medlemstal her vinteres over pga. Covid-19.

2. Orientering fra udvalgene.

Have ser dejlig og tilpasset ud!

Hus stille og roligt

Vi spørger Vennerne om midler til havemøbler

Kaproning står stille, alt er aflyst pga Covid-19

Alle Ergometer er tilbageleveret efter udlån

2 Langtur intet at bemærke, de forløb tilfredsstillende

3. Dato for **standerstrygningen** og oprydning kl 8.30 den 24 oktober (sommertid slut)

4. Corona situationen efter standerstrygningen her under træning lokaler. Corona restriktioner, nye og gamle? f.eks. sauna, toiletter rengøring. Hvor er medlemmer diverse steder?

Hvordan skal vi følge de retningslinjer der er angivet af sundhedsstyrelsen. Der skal være to meter mellem ergometerne i vores træningsrum. Endnu intet nyt fra Dffr på området.

Forslag til hvordan vi kan løse vores træning i vinterperioden. Søren og Ulrik har ét forslag. Bestyrelsen forslår at ro udendørs, evt. I et telt.

Poul og Kirsten tager opgaven og finder en løsning på vinterroning.

Rengøring af toiletter nede under trappen. Der bliver gjort ekstra rent tirsdag af ældre roerne, der er brug for en ekstra dag at få gjort rent. Claus forsøger af få uroerne til at hjælpe på området. Er muligheden at rengøringsselskabet kommer at gøre rent?

Covid-19 - Der skal strammes op! Formanden ser tiden an, hvordan Danmark udvikler sig.

Saunaen er lukket! Ovn er i stykker. Det kommer til at koste 5-6000,- dkr. at reparere den.

5. Færdselsregler på søen, hvad gør vi?

Sikkerhed. Der er givet flere advarsler - folk ro som det passer dem og sikkerhedsudvalget er på overarbejde. Udvalget forlanger at der bliver gjort noget !

Det er både gamle og nye medlemmer som ikke er opmærksom på hvordan vi skal færdes på søen.

Forslag til at de medlemmer som ikke af ren sikkerhedsmæssige årsager kan færdes på søen, bør tilbydes et sikkerhedskursus før standerhejsning. Claus tager det op med instruktørerne.

Forslag til to bøger nede ved Landevejen. Der roes meget forskelligt på den strækning og ønskede om mere ensartethed skaber tryghed.

6. Køb af ny båd (afventning af svar fra Fog fonden)

Hvad skal der købes for de penge der er sat a til formålet ? Hvad er vores behov om 5 år, hvordan vil vi gerne ha at klubben ser ud om 5 år ? Indhent tilbud, 3 både, outrigger og gig.

Skal der købes en med eller uden styrmand ? nogle medlemmer ønsker med styrmand og andre uden styrmand, måske en kombi båd ? Der bliver taget en beslutning på næste møde.

Der bliver hentet tilbud på begge bådtypeper.

Gig båden Munkevang kommer fra et firma i Tyskland der hedder ? og en båd magen til er ønsket. Ønsket er en 4x fra Fiilipi, både som vi har stor erfaring med og kender kvaliteten af. 100.000 er sat af i budgettet.

Der skal både ud! Der skal ryddes op.

7. Ro skole styrmand kursus 2020. Ro-skole 2021.

Det ligger i uddannelsesudvalget. Claus informere om sidste møde i udvalget. Der fremlægger et referat af Vibeke Olesen

8. Outrigger materiel forvalter. Der er ingen pt. Søren Eriksen træder ud. Jan spørg i sit netværk om mulig materiale forvalter på Outrigger.

9. Næste bestyrelsesmøde. Tirsdag den 6. oktober

10. Evt.

Brandvæsnet har uden tilladelse forsøgt at lægge en meget tung båd i vandet og den første bro er gået i stykker. De har anmeldt det til deres forsikring. Vi afventer.

Uroerne ønsker mandag og onsdag i to timer her til vintertræning. Sidste år var de begrænset i deres træning pga Yoga om mandagen.

Sammenhængskraft v/ Kirsten & Claus

Forslag til en ændring af strukturen på udvalgene. Bestyrelsen ønsker at samle klubben til én klub, ikke at der skal ændres på de aktiviteter som findes i dag, men at klubben skal blive én klub, ens kontingent og alle må ro både morgen og aften.

Et forslag kunne være vedrørende ens kontingent, at kontingent for senior sættes lidt ned og ældre kontingent lidt op, altså mødes på midten, ens kontingent.

Måske skal en ude fra kommende konsulent, give bestyrelsen et større billede af hvad forslaget handler om.

En anden og lidt anderledes struktur blev lagt frem til forslag, og det var ikke uinteressant, blandt andet fordi hovedvægten lå på at pengene fulgte udvalget sammen med ét medlem af bestyrelsen.

VM match blev fremhævet og der kom roer fra Nivå, Humlebæk, Helsingør og meget få fra Fredensborg. Vi diskutere højlydt hvorfor der ikke kom flere fra Fredensborg. Kommunikations vejen er ikke helt rigtig, menes der.

Hvor er masterroerne, hvor er ungdomsroerne, hvor er motionisterne, hvor er ældreroerne fra Fredensborg ?